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In de gemeente proberen we ons in te zetten voor ruimte voor sport en bewegen in 
onder andere de buurten. Volgens de VVD fractie is het bij dit soort projecten wel van 
belang dat er goed met buurten geparticipeerd en gecommuniceerd wordt over de 
invulling van publieke terreinen. Zeker omdat de plaatsing van speeltoestellen in een 
buurt een directe verandering van de leefomgeving van inwoners is. 
 
Een traject wat in het kader hiervan loopt is op het Willem Alexanderplein, waar een 
flink aantal inwoners ons deze week hebben benaderd (na een georganiseerde 
buurtbijeenkomst) en het gevoel hebben voor voldongen feiten te staan. Daarbij leeft 
het gevoel dat deze inwoners zich niet serieus genomen voelen. Het plein gaat 
volgens woordvoerders van de gemeente sowieso heringericht worden, waarin 
kinderen (wat op zichzelf een leuk idee is) mogen kiezen welke speeltoestellen er 
komen, en ondertussen hebben deze inwoners het gevoel dat de buurt enkel kan 
kiezen tussen drie opties van speeltoestellen. Hierbij was geen keuze om niets te 
veranderen op het plein. Daarom hebben wij als VVD fractie vanuit onze 
volksvertegenwoordigende rol de volgende vragen: 
 

1. Kan het college beschrijven hoe de communicatie en participatie over de 
herindeling van het Willem Alexanderplein plaats heeft gevonden? 

2. Ervaart het college in de buurt genoeg draagvlak voor de plaatsing van een 
nieuwe speeltuin? 

3. Kunt u ons meenemen in de financiële gevolgen van deze herontwikkeling? 
 

Tijdens een ingelaste buurtbijeenkomst over het Willem Alexanderplein kwam boventafel dat er 
ook herindelingsplannen zijn voor het Burgemeester Brandplein. Dit is hierna via via bij de buurt 
van het Burgemeester Brandplein terecht gekomen die hiervan zijn geschrokken en niet op de 
hoogte van de plannen waren. 

4. Bent u bekend met deze situatie? 
5. Hoe kan het dat inwoners die direct grenzen aan het plein niet tot matig zijn 

geïnformeerd hierover? 
 
Dankuwel voorzitter. 
 


